



Agape Community Center 愛加倍社區中心

Agapeland Summer Program

愛加倍園暑期班

6/14/2017 – 8/04/2017

Remarks:

1. All applications will be assessed in the order received.
2. Due to limited available space, part-time applications will not be accepted.
3. Application deadline is 4/30/17. A \$20 late fee will be assessed on all applications received after the postmarked date of 4/30/17.
4. All tuition are non-refundable and non-transferable. All tuition and lunch fees with completed application and lunch forms must be received by 5/31/17.
5. A student information packet will be mailed to the student's home address the week of June 05, 2017.
6. Agapeland Summer Program is not a childcare program, thus, tuition may not be tax-deductible.
7. Limited scholarships are available for families with special financial needs.
8. Agapeland Summer Program may not be able to accommodate students with special needs.

注意事項：

- 一、 所有入學申請以收件先後為準。
- 二、 由於名額有限，本課程暫不接受部分時間的申請表。
- 三、 凡在 4/30/17 (以郵戳為憑) 以後報名者，需多繳 20 元。
- 四、 所有學費概不退還或轉讓; 學費全額必需於 5/31/17 之前繳清。
- 五、 學生入學資料將於 6/05/17 寄出。
- 六、 愛加倍園暑期班非托兒服務, 所繳交的學費不一定可抵稅。
- 七、 愛加倍園暑期班為有需要的家庭備有助學金可供申請。
- 八、 愛加倍園暑期班未必能夠取錄有特殊需要的學生。



For K – 8th Grade Students in Fall 2017

參加資格 - 2017 年秋季升讀幼稚園至八年級學生

378 – 18th Avenue, San Francisco, CA 94121

Tel: 415-387-7204 Fax: 415-751-6389

Web site: www.accsf.org Email: accsf@sbcglobal.net

